
Protokół nr IV/2019/2018-2023 

Z IV Sesji Rady Miejskiej w Lubniewicach w kadencji 2018-2023  
z dnia 11 lutego 2019 r.  

 
Obrady rozpoczęto 11 lutego 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:45 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Justyn Bączkowski 
2. Ewa Belczyk-Milc 
3. Edward Białek 
4. Mirosława Cieciura 
5. Tomasz Janiszewski 
6. Bartosz Jankowski 
7. Wioletta Kiepura 
8. Wiesław Komar 
9. Przemysław Matczak 
10. Tomasz Niewiadomski 
11. Wiesław Skowron 
12. Przemysław Stankiewicz 
13. Ewa Szydłowska 
14. Maria Tymusz 
15. Grzegorz Ziołek 

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Następujący porządek obrad został podany do publicznej wiadomości w ustawowym terminie i w 
zwyczajowo przyjęty sposób: załącznik nr 2. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubniewice na 

lata 2019-2035. 
4. Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właściciela nieruchomości oraz terminów i miejsca 
składania deklaracji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubniewicach 
Nr XLVI/338/2018 z dnia 17 października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości służebnością gruntową.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Lubniewicach na rok 

2019. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 



10. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Planowania i Budżetu. 
11. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych. 
12. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Rolnictwa, Przemysłu i Handlu. 
13. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
14. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.  
15. Zakończenie obrad. 

Przebieg sesji: 

1. Sprawy regulaminowe. 

Na wniosek Burmistrza Lubniewic wprowadzono do porządku obrad podpunkt 1 w sprawach 
regulaminowych dotyczący wprowadzenia w porządku obrad zmienionego projektu uchwały w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 

1) Wprowadzenie zmienionego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie zmienionego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 r..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, 
Bartosz Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, 
Wiesław Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 

2) Porządek obrad po zmianach: 

1. Sprawy regulaminowe. 
a) Porządek obrad 4 sesji Rady Miejskiej 

1) Wprowadzenie zmienionego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej w 2019 r. 

b)Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubniewice na 

lata 2019-2035. 
4. Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, składanej przez właściciela nieruchomości oraz terminów i miejsca 
składania deklaracji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubniewicach 
Nr XLVI/338/2018 z dnia 17 października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 
nieruchomości służebnością gruntową.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Lubniewicach na rok 

2019. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 



10. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Planowania i Budżetu. 
11. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 

Socjalnych. 
12. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Rolnictwa, Przemysłu i Handlu. 
13. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
14. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.  
15. Zakończenie obrad. 

 
b) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław 
Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 

Protokół z III sesji Rady Miejskiej z dnia 27 grudnia 2018 r. został przyjęty. 
 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław 
Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 

Uchwała została podjęta, załącznik nr 3. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubniewice na lata 
2019-2035. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lubniewice na lata 
2019-2035..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
 



Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław 
Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 
 
Uchwała została podjęta, załącznik nr 4. 
 
4. Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
 
Głosowano w sprawie: 
Uchwała w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Edward Białek, Tomasz Janiszewski, Bartosz Jankowski, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, 
Wiesław Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 
PRZECIW (3) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Wiesław Komar 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Mirosława Cieciura, Wioletta Kiepura 

Uchwała została podjęta, załącznik nr 5. 
 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, składanej przez właściciela nieruchomości oraz terminów i miejsca składania 
deklaracji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, składanej przez właściciela nieruchomości oraz terminów i miejsca składania 
deklaracji..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław Skowron, 
Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 
PRZECIW (1) 
Wiesław Komar 

Uchwała została podjęta, załącznik nr 6. 

 



 
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubniewicach Nr XLVI/338/2018 z 
dnia 17 października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 
gruntową. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Lubniewicach Nr XLVI/338/2018 z dnia 
17 października 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości służebnością 
gruntową..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław 
Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 
 
Uchwała została podjęta, załącznik nr 7. 
 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław 
Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 
 
Uchwała została podjęta, załącznik nr 8. 
 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Lubniewicach na rok 2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Lubniewicach na rok 2019..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław 
Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 
 



Uchwała została podjęta, załącznik nr 9. 
 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2019..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Justyn Bączkowski, Ewa Belczyk-Milc, Edward Białek, Mirosława Cieciura, Tomasz Janiszewski, Bartosz 
Jankowski, Wioletta Kiepura, Wiesław Komar, Przemysław Matczak, Tomasz Niewiadomski, Wiesław 
Skowron, Przemysław Stankiewicz, Ewa Szydłowska, Maria Tymusz, Grzegorz Ziołek 
 
Uchwała została podjęta, załącznik nr 10. 
 
10. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Planowania i Budżetu. 
 
Głosowano poprzez podniesienie ręki. Plan został zaopiniowany pozytywnie 15 głosami,                             
załącznik nr 11. 
 
11. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Spraw 
Socjalnych. 
 
Głosowano poprzez podniesienie ręki. Plan został zaopiniowany pozytywnie 15 głosami,                           
załącznik nr 12. 
 
12. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji ds. Rolnictwa, Przemysłu i Handlu. 
 
Głosowano poprzez podniesienie ręki. Plan został zaopiniowany pozytywnie 15 głosami,                      
załącznik nr 13. 
 
13. Prezentacja rocznego planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Głosowano poprzez podniesienie ręki. Plan został zaopiniowany pozytywnie 15 głosami,                     
załącznik nr 14. 
 
14. Interpelacje, zapytania, sprawy różne. 
 
Radny Wiesław Skowron zapytał o stan zadłużenia mieszkańców gminy oraz podmiotów prawnych. 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik. 
Radny Przemysław Matczak zgłosił: 
- problem z firmą energetyczną , aby kontrolować ich prace; 
- oznakowanie osiedli „ teren zamieszkały”; 
- zmianę organizacji ruchu przy zjeździe do Policji. 
Pani Romualda Eule zgłosiła brak znaków w miejscowości Sobieraj. 
Radny Justyn Bączkowski podziękował Pani Sekretarz za szybką interwencję w sprawie zgłoszonych 
koszy na odpady komunalne. 



Pani Marta Rusakiewicz zgłosiła pogryzienie przez psa w obecności właściciela i prosi o uregulowanie 
zapisów odnośnie posiadaczy psów oraz zorganizowanie kampanii na temat bezpieczeństwa na 
terenie naszej gminy. 
Pani Sołtys Glisna zaproponowała, aby takie kampanie przeprowadzić w trakcie zebrań sołeckich 
organizowanych w celu wyborów sołtysów. 
Pan Mecenas wyjaśnił, iż przepisy obowiązujące w Gminie Lubniewice zawarte w Uchwale 
XXIII/164/2012 z dnia 28 grudnia 2012 r. roz. 6 obowiązek osób utrzymujących zwierzęta domowe są 
zgodne z Ustawą  z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt oraz poparł kampanię społeczną. 
Przewodniczący Rady Edward Białek odczytał prośbę harcerzy o wsparcie finansowe. 
Poinformował, że na jego ręce wpłynęło sprawozdanie za 2018 r. z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Gminę Lubniewice. 
Przedstawił interpelację złożoną przez Radnego Justyna Bączkowskiego w sprawie założenia punktów 
świetlnych w Świerczowie. 
Prezes OSP Glisno podziękował Radnym oraz Burmistrzowi za przyznanie dofinansowania do nowego 
samochodu. 
 
15. Zakończenie obrad. 
 

 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej  

/-/ Edward Białek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotowała: Małgorzata Kuzajewska-Moskwa 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 


